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Z Á P I S 
 

ze schůze Školské rady SSOŠ Prima s. r. o. Rýmařov,  
konané dne  17. 09. 2012 

 
 
Přítomni:   dle prezenční listiny 
 
Program:   1/ Doplnění Školské rady 

2/ Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2011/2012                   
a Výroční zprávy o hospodaření školy za rok 2011 

3/  Schválení Plánu práce Školské rady na šk. rok 2012/2013 
4/  Schválení Plánu práce školy na šk. rok 2012/2013 
5/  Informace o průběhu české školní inspekce 
6/  Informace ke studijnímu oboru Pracovník v lázeňských službách a ve službách 

wellnes 
7/  Seznámení s nově připravovaným studijním oborem Nutriční asistent    

(Poradce pro výživu a wellnes) 
8/  Různé 

   
 
 
k bodu       1/   Předseda Školské rady p. Ladislav Velebný představil všem přítomným nového 

člena Školské rady p. Ing. Luďka Šimka - jednatele Městských služeb s. r. o., 
Rýmařov, který byl jmenován zřizovatelem školy na funkční období 3 roky. 
 

k bodu        2/ Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2011/2012 přednesl zástupce 
ředitele Mgr. Marek Bocián. Podal zprávu o základní charakteristice školy, 
počtech žáků, přehledu pracovníků v DVPP, výsledcích výchovy a vzdělávání, 
výsledcích maturitních zkoušek, mimoškolních  aktivitách, účasti na soutěžích, 
přehlídkách a jiné.  
Výroční zpráva o činnosti školy za šk. rok 2011/2012 byla schválena bez 
připomínek a bude k nahlédnutí v kanceláři školy, na vývěsce školy a na 
webových stránkách. 
 

Výroční zprávu o hospodaření školy za rok 2011 podala ekonomka školy        
pí. Marie Vaníčková. Informovala přítomné členy o celkových finančních 
výnosech, neinvestičních výdajích a investičních výdajích.  
Výroční zpráva o hospodaření za rok 2011 byla schválena bez připomínek. 

 
k bodu  3/  Plán práce Školské rady na školní rok 2012/2013 byl schválen bez  připomínek,  

všichni členové rady jej obdrželi elektronickou formou.  
 

k bodu        4/  Zástupce ředitele Mgr. Marek Bocián seznámil přítomné s Celoročním plánem  
školy na školní rok 2012/2013. Členové byli seznámeni s hlavními úkoly 
školního roku, organizací, personálním zabezpečením, třídnictvím, vyučujícími 
v jednotlivých předmětech, přijímacím řízením, maturitami, plánem porad, 
předmětovou komisí, kontrolní činností, mimoškolními aktivitami a spolupráci 
s rodiči.  
Celoroční plán školy na školní rok 2012/2013 byl schválen bez připomínek    
a je k  nahlédnutí  u  ředitele školy, na vývěsce a na webových stránkách 
školy. 
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k bodu  5/ Informace o průběhu české školní inspekce podal zástupce ředitele Mgr. Marek 

Bocián. Česká školní inspekce proběhla ve dnech 10. – 12. 4. 2012. Předmětem 
inspekční činnosti bylo hodnocení podmínek, průběhu a výsledků vzdělávání, 
zjišťování a hodnocení podmínek, průběhu a výsledků vzdělávání podle 
příslušných školních vzdělávacích programů, zjišťování a hodnocení naplnění 
školních vzdělávacích programů a jejich souladu s právními předpisy               
a rámcovými vzdělávacími programy. Škola byla celkově hodnocena jako 
průměrná, což v důsledku znamená zvýšenou dotaci. 
Školská rada bere zprávu na vědomí. 

   
k bodu  6/ Ředitel školy Mgr. Pavel Nehera informoval přítomné o studijním oboru 

Pracovník v lázeňských službách a ve službách wellnes. Studijní obor je na 
škole vyučován již třetím rokem s velmi kladným ohlasem. Díky zřízení tohoto 
oboru má škola zajištěnu budoucnost do dalších let. Zaznamenáváme také 
vynikající hodnocení žáků na praxi v Lázních Losinách. Žákům 3. ročníku byly 
uděleny certifikáty, které je opravňují vykonávat masérskou praxi. Škola 
připravuje další vzdělávací kurzy (klasické masáže v oblasti zdravotnictví - 
akreditaci kurzu uděluje Ministerstvo zdravotnictví) vyplývající z oboru. 
Vzhledem k tomu, že studijní obor Cestovní ruch je vyučování na naší škole 
pouze ve 4. ročníku, zamýšlí vedení o výměně tohoto oboru za studijní obor s 
názvem Nutriční asistent (Poradce pro výživu a wellnes). Více informací viz. 
bod 7/. 
Školská rada bere zprávu na vědomí. 

 
k bodu  7/ Mgr. Marek Bocián seznámil přítomné s nově připravovaným studijním 

oborem Nutriční asistent (Poradce pro výživu a wellnes). Je nutné podat žádost 
o změnu oboru na MŠMT ČR prostřednictvím KÚ Ostrava a vypracovat Školní 
vzdělávací program k novému oboru. Kapacita oboru – 20 žáků na ročník.  
Školská rada bere zprávu na vědomí. 

 
k bodu  8/  Zástupce ředitele dále informoval: 

- ve škole bude nainstalovaný nový vstupní monitorovací systém na dveře,  
- na domově mládeže bylo vybudováno nové sociální zařízení, 
- ve třídě písemné a elektronické komunikace bude během září nainstalována 

interaktivní tabule, 
- škola spolupracuje s policií v rámci protidrogové prevence, 
- nábor do 1. ročníků bude probíhat formou prezentačních výstav středních 

škol a učilišť, dále bude ředitel školy a jeho zástupce osobně navštěvovat 
ZŠ a prezentovat školu a její obory, 

- škola zajistila odbornou praxi žáků oboru Masér sportovní a rekondiční  ve 
Státních léčebných lázních Karlova Studánka, Lázních Losiny, Vojenské 
zotavovně Ovčárna p./P. a v Diakonii Rýmařov. Oslovili jsme také 
ředitelství Podhorské nemocnice Rýmařov s prosbou o spolupráci při 
zajišťování praxe žáků. Nemocnice se vyjádřila nesouhlasně, po zhotovení 
právního rozboru je pro ně spolupráce se školou po formální stránce příliš 
složitá. Pan Ladislav Velebný přislíbil vyvolat nové jednání k této věci. 

Školská rada bere zprávu na vědomí. 
 
Na zasedání Školské rady nebyla stanovena žádná usnesení. 
 
 
 
Zapsala: Zuzana Bociánová     Ověřil: Ladislav Velebný  

předseda Školské rady  


